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This is a revised and updated edition of the classic pronunciation title Ship or Sheep?
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This new edition of Ship or Sheep?, an accessible intermediate-level pronunciation
course in full colour for students of English, provides systematic practice of English
pronunciation, with an emphasis on minimal pairs, through a wide variety of
interesting exercises and activities. The course is suitable for classroom use or for
self-study and is available accompanied by a set of 4 audio CDs in a pack or separately
as a book. This ISBN refers to the book only. For information on the book and CD pack,
please see 978 0 521 60673 8.
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-----------------------------
文盲开始学英语！网页好像失效了的样子做不了练习。。。？

-----------------------------
Teaching English

-----------------------------
语音学习的经典之作

-----------------------------
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书评

《剑桥国际英语语音教程》是由剑桥大学出版社出版的最为经典的英语语音教材。其作
者 Ann Baker 是著名语音学家，语言教育家。
这套教材最大的特点是它注重辨析英语中相似发音之间的区别，并设计了 minimal
pairs 最小对立体的对比发音训练。从语音入手，在掌握英语标准发音的同...  

-----------------------------
2013年我报了一个口语班，学了半年，到2014年整年我都没碰过它，这本书是我在学
剑桥英语是一起买的，其实书的内容真的很好，里面有很多音标的发音测试和区别，对
于以前经常发错的音都有纠正，当时因为这本书我的口语进步了不少，也一下融会贯通
了，如果有毅力和决心要学习英文...  

-----------------------------
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